

No. 8164. CONVENTION ON FISHING AND CONSERVATION OF THE LIVING RESOURCES OF THE HIGH SEAS. DONE AT GENEVA ON 29 APRIL 1958<sup>1</sup>

N° 8164. CONVENTION SUR LA PÊCHE ET LA CONSERVATION DES RESSOURCES BIOLOGIQUES DE LA HAUTE MER. FAITE À GENÈVE LE 29 AVRIL 1958<sup>1</sup>

---

OBJECTION to the notification of denunciation by Senegal<sup>2</sup> of the above-mentioned Convention

*Notification addressed to the Secretary-General of the United Nations on :*

2 January 1973

UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN  
AND NORTHERN IRELAND

[*For the text of the objection see p. 214 of this volume.*]

*Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 2 January 1973.*

---

OBJECTION à la notification de dénonciation du Sénégal<sup>2</sup> concernant la Convention susmentionnée

*Notification adressée au Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies le :*

2 janvier 1973

ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE  
ET D'IRLANDE DU NORD

[*Pour le texte de l'objection voir p. 216 du présent volume.*]

*La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 2 janvier 1973.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 559, p. 285; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 8 to 11, as well as annex A in volumes 751, 767, 771, 781, 786 and 807.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 781, p. 332.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 559, p. 285; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n<sup>os</sup> 8 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 751, 767, 771, 781, 786 et 807.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 781, p. 333.